
UCHWAŁA NR XLV/377/2013
RADY MIASTA BOLESŁAWIEC

z dnia 18 grudnia 2013 r.

w sprawie poparcia apelu do Prezesa Rady Ministrów przyjętego uchwałą NR XLIV/330/13 Rady 
Miejskiej w Lubinie z dnia 13 listopada 2013 r. 

Na podstawie art.18 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j.Dz.U. z 2013 r. 
poz. 594 ze zm. : Dz.U. z 2013 r. poz. 645, Dz.U. z 2013 r. poz. 1318)oraz § 25 ust. 2 pkt 4 Statutu Miasta 
Bolesławiec (Dz. Urz. Woj. Dolnośląskiego z 2013 r. , poz. 2478, zmiana: Dz. Urz Woj. Dolnośląskiego 
z 2013 r. poz. 3338) 

Rada Miasta Bolesławiec uchwala, co następuje: 
§ 1. Udziela się wsparcia Apelowi przyjetemu uchwałą Nr XLIV/330/13 Rady Miejskiej w Lubinie 

z dnia 13 listopada 2013 r. w sprawie zniesienia podatku od wydobycia niektórych kopalin. 

§ 2. Uchwałę należy przekazać Prezesowi Rady Ministrów, Kancelarii Sejmu Rzeczypospolitej 
Polskiej, Kancelarii Senatu Rzeczypospolitej Polskiej, Marszałkowi Województwa Dolnośląskiego, 
Staroście Bolesławieckiemu, Staroście Złotoryjskiemu, Wójtowi Gminy Bolesławiec, Wójtowi Gminy 
Warta Bolesławiecka, Wójtowi Gminy Zagrodno. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miasta. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

Józef Pokładek
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Uzasadnienie
Obciążenie finansowe Polskiej Miedzi podatkiem od wydobycia miedzi i srebra wywołuje negatywne 

skutki odczuwalne dla mieszkańców całego Dolnego Śląska - obniżenie dochodów samorządowego 
województwa dolnośląskiego przez zmniejszenie udziału w podatku CIT. Zmniejszenie rentowności 
wydobycia tych kopalin uderza wprost w zakłady Kombinatu Górniczo-Hutniczego Miedzi, ich załogi, 
rodziny i mieszkańców gmin "miedziowych". Ale ten stan rzeczy odbiera także nam nadzieję na 
przywrócenie wydobycia w tzw. starym zagłębiu miedziowym w obszarze synkliny grodzieckiej, na 
pograniczu powiatów bolesławieckiego i złotoryjskiego. 

Podjęcie tej uchwały jest uzasadnione ze względu na przyszłość naszego miasta, która powinna też 
wiązać się z bogactwem naszej ziemi. Niekorzystne warunki rozwoju sektora wydobywczego miedzi, 
srebra i metali rzadkich będą skłaniać KGHM do poszukiwania złóż poza Polską. Nadzieje na powrót 
wydobycia w starym zagłębiu miedziowym maleją wraz z potęgowym wzrostem wymiaru tego podatku. 
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